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Abstract (en)
The screw-in heating device (1) has an electrically operated heating unit and a data transmission unit (4) for receiving an instantaneous feed power
from a feed counter. A control unit (3) controls the heater power of the electrically operated heating unit depending on the received instantaneous
feed power. The electrically operated heating unit is a tubular heating element (2) or a resistance-heating device.

Abstract (de)
Ein Einschraubheizkörper (1) weist auf: ein elektrisch betriebenes Heizmittel (2), eine Datenübertragungseinrichtung (4), die dazu ausgebildet
ist, eine momentane Einspeiseleistung von einem Einspeisezähler zu empfangen, und eine Steuereinrichtung (3), die dazu ausgebildet ist, eine
Heizleistung des elektrisch betriebenen Heizmittels (2) in Abhängigkeit von der empfangenen momentanen Einspeiseleistung zu steuern.
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